
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Olešnice č. V/2020 

 
Termín: 24.06.2020 v 19:00 hod. 
Místo:  Obecní úřad Olešnice 
Přítomní: zastupitelé:  Zdeněk Šich, Mgr. Radek Čermák 
  Radomír Salaba, Martin Deči, Miloš Marek, Dana Ševrová,  
 dle prezenční listiny  
Omluveni:  Vojtěch Marek, Jiří Hovorka, Tomáš Franců 
 
Hosté:  
    
Schůzi řídí: starosta Zdeněk Šich  
 
Ověřovatelé zápisu: Deči Martin, Mgr. Radek Čermák 
Zapisovatel: Zdeňka Janů 
 
   
Program: 

1) Stavení úpravy budov v Obci (Střecha MŠ, zídka u KD, WC OU) 
2) Havárie Podpohoř – stromy - cesta 
3) Rozpočtové opatření č. 1/2020 
4) Ostatní agenda úřadu  

Schválení programu: PRO 6  ZDRŽ. 0  PROTI 0 
 
Kontrola usnesení z minulého zasedání ZO: 

• Schválený závěrečný účet obce za rok 2019 byl vyvěšen 
 

1) Stavební úpravy budov v Obci 
Oprava střechy v MŠ: 
Nátěr střechy na MŠ – cenová nabídka pan Čepelka – cena za opravu 111 804,- termín zhotovení srpen-září – doba 
cca 3 týdny. Další nabídka je od firmy Moc - Cenová nabídka 191 860 termín zhotovení o prázdninách. 
 
Rozsah prací je podobný u obou nabídek. Zásadní rozdíl mezi nabídkami je v opravě atiky (jedna firma navrhuje 
renovaci – opravu a druhá kompletní výměnu) 
 
ZO obce se dohodlo pro levnější variantu od firmy p. Čepelky. Je nutné zajistit, aby termín byl skutečně dodržen. MŠ 
se otevírá v srpnu a v září je v MŠ den otevřených dveří. Vzhledem k situaci bude zásadní termín zhotovení do 
31.8.2020, pokud by to firma nebyla schopná realizovat bude oprava realizována až v roce 2021. Střecha není 
v havarijním stavu a oprava by ještě rok počkala. 
Hlasování:  PRO 6 ZDRŽ. 0 PROTI 0 
ZO vybralo jako zhotovitele opravy střechy v MŠ firmu p. Čepelky s tím, že realizace musí být dokončena do 
31.8.2020. V opačném případě se realizace odloží. 
 
Starosta obce dále přednesl zastupitelům nutnost zařazení naší obce do území působnosti Obecně prospěšné 
společnosti Český ráj a místní skupiny (MAS) Český ráj a střední Pojizeří na období 2021 – 2027. Toto schválení 
umožní obci se nadále podílet na dotacích v rámci těchto spolklů. 
Hlasování:  PRO 6 ZDRŽ. 0 PROTI 0 
ZO Olešnice schvaluje zařazení území obce do působnosti Obecně prospěšné společnosti pro Český ráj – Místní 
akční skupiny ( MAS) Český ráj a střední Pojizeří na období 2021 – 2027 
 
Kamenná zídka za KD: 
Realizace opravy pomocí nájmu UK dělníků není nyní možná, v rámci COVID nyní nejsou v CZ. Firma zabývající se 
touto činností, která nám řeší postřik zídky proti mechu atd… nás oslovila, zda nepotřebujeme i jinou činnost. Je tedy 
možnost, že by opravu zídky zajistila tato firma. Cena by byla v řádu 90 – 110 tis. (základy by byly ze ztraceného 
bednění – to nebude vidět…) p. Deči zmínil, že tato investice mu přijde zcela zbytečná a že by bylo vhodné zvážit, zda 
situaci takto řešit. Řeší se otázka co s kameny …. Je navrhováno řešení této části obce, protože jde o velmi 
nevzhlednou část a kazí celý ráz obce. P. Deči navrhuje použití kamenů na taras u obchodu, kde by se mohl udělat 
přístřešek na odpadové zvony – aby nebyly tak vidět. Dále p. Deči navrhuje kameny ze zídky prodat a na toto místo 
přesunout odpadové zvony a schovat je za vybudovanou zídku, která by ale byla levnější než výše navrhované řešení. 



Stále je navrhováno použití kamenů na zídku pro skování kontejnerů. P. Čermák podotýká že, je především nutné 
řešit umístění kamenů (přemístění či použití abychom prostor mohli využít právě k prostoru pro tříděný odpad. 
Odpad by tak byl mimo hlavní náves, nejen kvůli vzhledu ale také kvůli zajištění odpadových kontejnerů pouze pro 
občany obce a ne pro ostatní osoby pouze projíždějící obcí, kteří zde odpad jen odloží. Do budoucna je možné že 
obec bude za vývoz těchto kontejnerů platit stále vyšší částky a i z tohoto důvodu je důležité řešit přemístění 
kontejnerů. Pan Deči navrhuje udělat tedy z kamenů pouze nízkou zídku v místě, kde jistě nebude již žádná stavba a 
zídka by byla pouze tak vysoká aby se na ní dal umístit buď laťový plot, či jiné řešení.  
Zásadní otázka – bude se s kameny něco dělat???? Je tedy třeba uklidit tento prostor – vyhlásí obec možnost 
odebrání kamenů za odvoz. Zbylé kameny by se vyvezli na zpevnění cest atd… Prostor není možné již 2 roky využívat 
a je třeba ho vyklidit, aby se mohlo uvažovat o dalším využití. 
Pan Čermák navrhuje, aby se vybraly pěkné pískovce, udělala se zídka jen mezi baráčkem a špejcharem – a zbylé 
kameny se vyvezly.  
Návrh pana Čermáka je udělat zídku mezi objekty a dále se pak uvidí. 
Hlasování:  PRO 5 ZDRŽ. 0 PROTI 1 
P. Deči – buď celá zeď nebo nic 
Starosta navrhuje aktuálně vyřešit prostor za baráčkem … dát tam tedy kameny ve výšce cca 90 cm .. cca 15 m – 
cena bude tedy cca 60 tis. a až to bude hotové bude se řešit dál. 
ZO schvaluje vybudování zídky ve výšce cca 90 cm v délce cca 15 m – finanční objem cca 60 tis., použití materiálu 
kamenů, které tam jsou. 

 
2) Havárie Podpohoř – stromy - cesta 

Starosta obce informoval ZO o havárii na podpohoři, kde se zřitily stromy v místě bývalé vodárny. Strom způsobil 
drobné poškození vodárny.  
 

3) Rozpočtové opatření č. 1/2020 
Příjmy:            136 600,- 
Výdaje:           246 078,- 
Financování:  109 478,- 
Hlasování:  PRO 6 ZDRŽ. 0 PROTI 0 
ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2020 

 
4) Ostatní agenda úřadu 

Starosta obce informoval ZO o stavu vývoje žádosti o dotace na hasiče. Žádosti se teprve nyní schvalovali, informace 
by měly být k dispozici cca do 14 dnů.  
Místostarosta obce poděkoval starosta starostovi Kaconov za pomoc při zatopení sklepa u občanů obce. Ještě bude 
poděkováno starostovi obce Všeň, který obci zapůjčil čerpadlo. 
Bylo zmíněno v souvislosti s mimořádnou situací zatopení sklepa by bylo vhodné řešit nákup kalového čerpadlo – 
cena je 6 t. centrála 30 tis., pořízení motorového kalového čerpadla stojí cca 10 tis. Je tedy na budoucím zvážení 
zastupitelů, zda by nebylo dobré do kalového čerpadla investovat. 
V pátek je rozloučení s dětmi končících MŠ. Loučíme se s paní Loukotovou a s paní Holou. Místo ní nastupuje nová 
paní učitelka. 
Starosta a místostarosta informoval ZO, že od 20.7.2020 do 23.8.2020 bude OU uzavřen z důvodu dovolených. 
Veřejné zasedání ZO bude 25.8.2020, pokud nebude mimořádná situace vyžadovat bližší termín. 
 
 
Usnesení: 
ZO schvaluje: 
Usnesení 1/V/2020 
ZO vybralo jako zhotovitele opravy střechy v MŠ firmu p. Čepelky s tím, že realizace musí být dokončena do 
31.8.2020. V opačném případě se realizace odloží. 
Usnesení  2/V/2020 
ZO Olešnice schvaluje zařazení území obce do působnosti Obecně prospěšné společnosti pro Český ráj – Místní 
akční skupiny ( MAS) Český ráj a střední Pojizeří na období 2021 – 2027 
Usnesení 3/V/2020 
ZO schvaluje vybudování zídky ve výšce cca 90 cm v délce cca 15 m – finanční objem cca 60 tis., použití materiálu 
kamenů, které tam jsou. 
Usnesení 4/V/2020 
ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2020 
 
 



 
Jelikož není další připomínek, starosta Zdeněk Šich ukončil zasedání obce v 21:50 hod. 
 
Ověřovatelé: Mgr. Radek Čermák ……………………………………………….. 
  
 Martin Deči ……………………………………………….. 
 
Zapsal: Zdeňka Janů ……………………………………………….. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


